
ÅRSBERETNING 2024 

 

Årsmøtet 2024 ble avholdt på Krøderen Kro 5 Mars kl. 18.30. (innkalling av 26/2). 

Herman og jeg deltok på årsmøtet i Viken Skog. 

Herman og jeg deltok på høstmøtet i Viken Skog. 

Jeg har deltatt på 3 ledermøter, og Herman 1 på hovedkontoret. 

Skogeierlaget har hatt 3 styremøter. Vi har arrangert skoleskogdag sammen med Dag 

Præsterud. Den nye skogbrukssjefen i Krødsherad, Mette Hågensen var også med. 

 

Vi har hatt ungskogpleiekurs, motorsagkurs og kommet i gang med Din Skog kurs. Vi 

fortsetter med Din Skog kurs til vi har fått igjennom de som ønsker dette. Kurset er gratis for 

andelseiere i Krødsherad og Modum Skogeierlag, og kjøres i vinterhalvåret. 

 

På ledermøtene har vi fått god oppdatering av markedet, strategier og selvsagt fabrikken på 

Follum. Fabrikken har enda ikke fått utslippstillatelse, og avgjørelsen er anket. 

 

Vi har også syntes Skogeierforbundet har vært for passive, og etter påtrykk virker det nå som 

de jobber hardere for å fremme skogbruket. Det er viktig for å møte den motstanden 

skogbruket har hatt den siste tiden. 

 

Skogeierlaget har valgt å støtte landsskytterstevnet 2025 som arrangeres på Kongsberg med 

10000 kr. Av rentemidler er det kjøpt inn en SME stikkrennetiner. Denne er hos Lars Erik. 

 

For Krødsherad og Modum Skogeierlag 

Steinar Skinnes 

  

 

 

 


